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Naši žáci se spolu s žáky SDH Hať zúčastnili okresního kola hry Plamen mladých hasičů v
Malých Hošticích.

      

Okresní kolo mladých hasičů, jak to všechno začalo. Na minulé soutěži v  Bobrovníkách nám
nabídl kolektiv mladých hasičů SDH Hať, zda by naši  starší žáci s nimi jako s postupujícími z
okrskového kola nejeli na  okres, jelikož mají malo dětí (na okresní kolo je nutno mít min. 9 
dětí). Naši vedoucí souhlasili a domluvili jsme se. Jak to už ostatně  bývá, každý jsme člověk a
máme své zájmy, tudíž společný trénink se  našim vedoucím nepodařil naplánovat.
25.5. jsme se tedy s SDH Hať  zůčastnili okresního kola, které se konalo v Malých Hošticích.
Počasí nám  ráno přálo, ale jak už to bývá a máme zkušenosti z minulých okresních  kol, tak
organizace OSH Opava se nám zdála slabá. Ale děti si to  nenechaly pokazit a nasbíraly další
zkušenosti tím, že tuto soutěž  absolvovaly. Nejdříve jsme nastupovali na PÚ CTIF - tuto
disciplínu naše  děti nikdy neběžely  a nebyly jsme ji schopni ani pořádně natrénovat  kvůli
materiálnímu zabezpečení - 270 trestných sekund. Ale tohle nám  nekazilo náladu, jelikož jsme
věděli, že na krajské kolo to není, když  máme smíšené družstvo, které spolu běželo poprvé a
tak se děcka snažily  dále. Štafety už byly o něčem jiném. Štafeta CTIF vyšla na výbornou bez 
trestných a dosažený čas byl 1,52 min, což jak znova opakuji na družstvo,  které se vidělo
poprvé ráno, byl dobrý výkon. Štafeta 4x60m šla také bez  problému, zde si děti mohly změřit
své síly, jelikož se mohlo běžet  dvoukolově, tudíž Hať i Ludgeřovice postavili své týmy. Štafeta
dvojic už  tak pěkná nebyla, jelikož tým získal trestné body za nesprávné  plnění (překročení
hadice). Člověk to může děckam opakovat i 20x před  startem, ale pak v zápalu boje na to
zapomenou. Nakonec šlo naše smíšené  družstvo na PÚ - na nástřikové terče dosáhli času
32s, což si myslím, že  je také dobrý čas. Jelikož nám počasí už při štafetách moc nepřálo a
děti  byly mokré, tak jsme nečekali na vyhlášení výsledků a jeli jsme domů.  Myslím si, že toto
byla pro naše děti velice dobrá zkušenost a snad se  náš tým podívá na okres i příští rok  .
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